

修正規定 Revision

主旨：公告修正「外國特定專業人才具有體育領域特殊專長」，並自公告日生效。

Subject: Announcement of amended Foreign Special Professional with Expertise in Sports, effective from date of announcement.

依據：外國專業人才延攬及僱用法第四條第二款。

Basis: Sub-paragraph 2, Article 4 of Act for the Recruitment and Employment of Foreign Professionals

公告事項：外國特定專業人才具有體育領域特殊專長者，需符合下列條件之一：

Announced matter: Foreign Special Professionals Possessing Special Expertise in the Field of Sport must meet one of the following requirements:

一、 曾任國家代表隊選手，具優異技能而有助提升我國運動競技實力，並取得下列成績之一：

(一) 奧林匹克運動會(以下簡稱奧運)正式競賽項目前三名。

(二) 亞洲運動會(以下簡稱亞運)正式競賽項目第一名。

(三) 奧運、亞運運動種類世界錦標賽第一名。

1. Have served as a national team athlete, possess outstanding skills that will help raise the level of competitiveness of sport in Taiwan, and have achieved one of the following criteria:

(1) Top three finish at the Olympics Games in an official sport.

(2) First place at the Asian Games in an official sport.

(3) First place in a world championships in a sport on the program of the Olympic Games or Asian Games.

二、 曾任國家代表隊教練，指導選手具優異賽事績效而有助提升我國運動競技實力，並取得下列成績之一：

- (一) 奧運正式競賽項目前三名。
- (二) 亞運正式競賽項目第一名。
- (三) 奧運、亞運運動種類世界錦標賽第一名。

2. Have served as a national team coach, guided athletes to achieve excellent results, and he/she will help raise the level of sport competitiveness in Taiwan, and have achieved one of the following criteria:

- (1) Top three finish at the Olympics Games in an official sport.
- (2) First place at the Asian Games in an official sport.
- (3) First place in a world championships in a sport on the program of the Olympic Games or Asian Games.

三、 曾任奧運、亞運正式競賽項目之比賽裁判而有助提升我國運動競技實力。

3. Have served as a referee at an Olympic Games or Asian Games for an official sport and will help raise the level of sport competitiveness in Taiwan.